
ZÁPIS ze zasedání Studijní komise Akademického senátu FSV UK
čas konání: 1. 3. 2024, 9:00-10:30
místo: online
přítomni: Michal Červinka, Petra Koudelková, Magdalena Mouralová, Lucie Poslušná,
Kristýna Sluková, Martin Štoll
Omluveni: Michael Drašar, Tomáš Košek, Tomáš Popov, Daniel Saifrt,
Hosté: Petr Bednařík, Malvína Krausz Hladká, dr. Vilém Novotný, doc. Eliška Vejchodská

Projednávané body:

1. Rozšíření akreditace navazujícího magisterského programu Public and Social
Policy Studies

Proděkan Bednařík představil program, který již existuje dlouho a byl reakreditován v
roce 2020. Nyní je předloženo rozšíření programu na double degree s Kostnickou
univerzitou, tj. vedle našeho stávajícího studijního plánu je tu nový “kostnický” plán. Potvrdil
zároveň, i z vlastní zkušenosti, že spolupráce s touto univerzitou sahá už do počátků
zakládání naší fakulty.

Dr. Novotný toto vše potvrdil, dodal, že se tak připojují ke skvělé spolupráci s touto
univerzitou, kterou má dlouhodobě IPS. Podstatné je, že impuls na rozšíření na double přišel
z partnerské univerzity. Kostnická univerzita je mezi těmi nejlepšími v tzv. německé
excelenci.

Diskuse se studijní komisí byla krátká, všichni program pochválili.
M. Štoll ocenil zejména to, že impuls přišel z německé strany.
Jediné téma, vzhledem ke zkušenostem se schvalováním na RVH, položil M. Štoll

otázku na závěrečné zkoušky a obhajobu, resp. na rozdílnou německou českou praxi. Oba
kolegové se k tomu vyjádřili.

Usnesení: Studijní komise bez připomínek doporučuje projednat rozšíření akreditace
navazujícího magisterského programu Public and Social Policy Studies na plénu AS
FSV a posunout s kladným stanoviskem do dalšího schvalovacího řízení.

2. Rozšíření akreditace navazujícího magisterského studijního programu Veřejná
a sociální politika

Dr. Bednařík i doc. Vejchodská navázali na to, o čem se jednalo na minulé Studijní
komisi. Tento program byl již projednáván se StK ve formě konzultace. Nyní šlo o to, jak se
postavit ke sjednocení distanční a prezenční formy studia tohoto programu a zda zavést/jak
v obou těchto formách i specializace, jak požaduje rektorát, resp. NAÚ.

M. Štoll ocenil zápal, se kterým doc. Vejchodská připravila 8 studijních plánů (i pro
možnost se nespecializovat), a opět pouze ke zkušenosti se schvalováním na RVH položil
otázku o jednotném profilu absolventa. Doc. Vechodská i dr. Bednařík se k tématu vyjádřili.



Usnesení: Studijní komise bez připomínek doporučuje projednat rozšíření akreditace
navazujícího magisterského programu Veřejná a sociální politika na plénu AS FSV a
posunout s kladným stanoviskem do dalšího schvalovacího řízení.

3. Různé:

- M. Červinka obšírně informoval Studijní komisi o jeho aktivitách na Radě vysokých
škol, a předestřel témata, kterými se RVŠ zabývala. Zvláštním bodem byla
spolupráce RVŠ s NAÚ a představy NAÚ o změnách v akreditačním řízení.

- Členové Studijní komise mu pogratulovali ke jmenování místopředsedou hned ve
dvou subkomisích RVŠ.

- M. Mouralová informovalo o proběhlém školení k AI.

Termín příštího zasedání je stanoven na 12. 4. 2024 v 9:00 online. Jednání povede M.
Mouralová.

Zapsal M. Štoll 4. 3. 2024


